

Individual Authorization Agreement To Hiway

Rights and Obligations to Authorizing Matters

1. I hereby grant Beijing Zhongjia Hiway Sci.&Tech. Ltd., Co.(hereinafter referred to as Hiway) the *Information Network Transmission Right* of information resources (i.e. Works) whose copyright belongs to the author. Under this formal consent, Hiway is permitted to provide these information resources through restricted webpage or database access (i.e. IP/password) for students, scientists and professors within the research institutes or universities in China for the purpose of researching, teaching and/or learning.
2. These works shall be kept in the same format as their originals, which shall be credited.
3. Through an agreed reciprocal exchange which is duly endorsed by this authorization form, I as the owner of these documents shall have the privilege to the free access, within twenty years, to the full text of *SpecialSci* or *MeTeL* developed by Hiway. The free access is for the author only and the publication, sales and lease to others is prohibited.
4. Should the authorization be effective, this formal consent is irrevocable.
5. Should these information resources under this authorization agreement are pirated or/and distributed through internet unlawfully, rights to curb the misdeed are reserved by Hiway.

Breach of Responsibility

1. Either Hiway or the author can not infringe the authorization agreement, or the violator must be responsible to compensate for the loss of the other that is due.
2. Infringement not included in this agreement is punished according to the laws and regulations of PRC.

OTHERS

1. Should the need to reshape the inside operation appear, Hiway is permitted to transfer the *Information Network Transmission Right* to companies that is related to these business by way of written notice or bulletin.
2. The Agreement shall come to effect upon the signing date with the validity of twenty years. Within the expiration of three months, the agreement shall be automatically postponed with the permission of both the author and Hiway. If not, the objection must be in way of written form.
3. Should Matters not covered or objections exist in this Agreement, debate is allowed between the author and Hiway so that the additional provisions of this agreement can be signed. Or it can be submitted to Beijing Arbitration

Commission for arbitration.

Additional Provisions:

Operation procedure

Download *Authorization Agreement*, fill in relevant forms, sign, and then scanned, together with information resources be sent to a designated electronic mailbox (Guodao84999@126.com). It being examined and verified, the author will be informed the database webpage and login ID password to the full text of *SpecialSci* or *MeTeL* developed by Hiway. After the authorized person receives it and feeds back, authorization procedure is finished.

个人授权协议

一、 授权事项及双方权利和义务

1. 授权人同意将其拥有著作权的信息资源(即作品)的信息网络传播权授权给本公司,同时允许本公司在中国对高等教育和科研机构进行有限制性(即特定的 IP 或账密)的信息网络传播服务。
2. 本公司须保证被授权信息资源(即作品)的作者署名正确(即署名权)及镜像文件完整性。
3. 授权人同时拥有参建专题数据库的免费、合理使用权。使用期限初定 20 年;期满后,本公司可应授权人要求继续延长使用期限。合理使用是指只限授权人本人使用,不得以公布、销售、租借等形式提供第三方使用。
4. 授权过程一经完成并生效,双方权利义务不得撤销。
5. 本公司对以专有许可形式获得的授权作品,当出现在网上被非法盗版传播时,有权自行制作盗版侵权行为。

二、 违约责任

1. 授权人与本公司任何一方违反授权书义务,给对方造成损失的,应负相应的赔偿责任。
2. 其他违约责任按中国有关法律、法规规定处理。

三、 其他

1. 本企业可出于公司内部业务重组的需要,通过书面通知授权人或公告通知,将本授权书的权利义务转让给与本公司有关联关系的企业。
2. 本授权书自签订之日起生效,有效期为二十年,期满后三个月内双方无异议(异议须书面形式),本授权自动顺延。
3. 本授权书未尽事宜,双方应协商解决,并可签订补充协议。若发生争议且协商不成时,任何一方可向北京仲裁委员会提起仲裁。

四、 补充内容:

五、 操作流程

下载《授权书》,填写相关表格,签字,然后制作扫描件,连同信息资源,一并发送到本公司指定邮箱(Guodao84999@126.com)。本公司收到邮件审核无误后一周内,将参建专题库的网络地址、登录账号密码寄出。授权人确认收到后,授权操作过程完毕。